

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB COOPERATION FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 04-01-2026 10:25:01 AM Subject: Disclosure of New Employee Appointment	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التعاون العربي للاستثمارات المالية التاريخ: AM 10:25:01 2026-01-04 الموضوع: افصح تعيين موظف عمليات فارس الشوملي
To the JORDAN Securities Commission, Subject: Disclosure of New Employee Appointment. Greetings, With reference to the above subject and pursuant to Article (80/C) of the Instructions for Licensing and Accreditation of Financial Services and their Regulation for the year 2005, please be advised that it has been decided to appoint Mr./Ms.: Employee Name: Fares Luay Fouad Al-Shoumali. Job Title: Operations Officer. Department: Operations Department. Date of Appointment: January 4, 2026. Accreditation: None.	السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين الموضوع: افصح تعيين موظف جديد. تحية طيبة و بعد،، بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وسنداً لأحكام المادة (80/ج) من تعليمات الترخيص والاعتماد للخدمات المالية وتنظيمها لسنة 2005 ، نرجو التكرم بالعلم بأنه قد تقرر تعيين السيد : اسم الموظف: فارس لؤي فؤاد الشوملي. منصب وظيفي : موظف عمليات. الدائرة: دائرة العمليات. تاريخ التعيين: 2026/1/4. الاعتماد: لا يوجد.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Raed Mashaleh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Raed Mashaleh